



BMC是一家集生产、贸易、服务为的一体综合性公司 公司成立于1990年, 起初公司创始人Jerzy Szczepankowski(乔治)以 鱼类加工和贸易为主。

1993年11月开始,公司扩大了生产,从当地渔民采购原料进行鱼罐头加工,当时有12的品类的产品。

目前,BMC可提供超过70个不同种类的鱼类产品,如鲱鱼,鲅鱼,鲭鱼,鲑鱼和金枪鱼,这些原材料主要来自除波罗的海以外,还有大西洋和太平洋。

近期BMC逐步扩大提供服务的范围。于2011年公司推出了旗舰店,除了各类罐头产品,还提供了多种选择的新鲜鱼类和冻品,包括淡水鱼类,还有咸鱼和熏制鱼。

2012年以来,我们已经扩大了熏鱼和腌制鱼的生产。由于采用了严格的质量标准,并使用新的、符合所有欧洲标准的烤炉,我们有信心,为消费者提供即美味、又安全、又健康的鱼类产品

随着公司规模不断扩大,生产和技术人员大量增加,以提高公司必要的生产经验。今天BMC拥有高技能员工多达150人,他们严格遵守生产制度,每天都能生产出数以万计高品质的鱼罐头和近百斤的熏鱼制品。

我们的宗旨是质量。

我们的目标是不断提供令客户满意的、健康的、美味的食品。 我们通过使用高温来保存加工后的食品,天然而且不加任何防腐剂。 BMC只使用通过质量认证的原料和配料,严格控制采购标准。因此,我 们能生产出最好、最健康的鱼类产品。 History of PPHU BMC Jerzy Szczepankowski

We have been running our business activity since 1990. At first, we aimed at trading in fish and manufactured fish products.

In November 1993 we have diversified our business activity and started producing canned fish. At the beginning our trade offer consisted of twelve products only and our production based mainly on raw materials gained from local fishermen.

Slowly but steadily, we have been expanding our offer placing on Polish market both traditional canned fish and a new products – in new and innovatory packages often pioneering in our country. Currently, our catalogue consists of more than seventy canned products such as – sprats, herrings, mackerels, salmons and tunas. Raw materials for production comes not only from the Baltic Sea but also from the Atlantic and Pacific Oceans.

In 2012, we have expanded our business activity on smoked and salted fish. Thanks to the usage of strict quality standards and the usage of new generation smoke furnaces, we are sure that we smoke tasty and healthy fish.

Today, our firm employs one hundred and fifty working staff most of which are connected with our firm from the very beginning. On a daily basis, under the supervision of high – qualified managerial workers and with the usage of strict technological regimes characterizing every production batch, our production facility produces tens of thousands of canned fish and several tons of smoked fish.

The best quality is our motto!

Our target is client's satisfaction and producing healthy and tasty food protected for a long time against deterioration. The most natural process of preserving food is high temperature without usage of any preservatives. In BMC we use certified and the highest quality of raw materials and spices only.

Therefore, we are sure to produce the best canned fish.





公司名称:

PPHU BMC Jerzy Szczepankowski, 地址: ul. Przemysłowa 14, 84-120 Władysławowo, Poland 电话号码: +48 [+48 58 674 02 06,

传真: +48 58 674 09 35, 电子邮件: bmc@bmc.com.pl 公司网址: www.bmc.com.pl

Contact us:

PPHU BMC Jerzy Szczepankowski, Przemysłowa 14 St, 84-120 Władysławowo Poland Tel. +48 58 674 02 06, Fax +48 58 674 09 35, www.bmc.com.pl bmc@bmc.com.pl

COFFEE PROMOTION SP. Z O.O.





COFFEE PROMOTION SP. Z 0.0.是一家专门提供国内外分销、个性化标签生产咖啡的专业公司。从首席执行官到工艺工程师一直到咖啡运营商,受过专业训练的员工都积累了多年的生产经验。公司拥有自己专业的高科技工艺生产线,从新鲜的咖啡豆到最终的咖啡粉或熟的咖啡豆等产品。公司的生产设备多种多样,还可以生产多种类型的速溶饮料。

公司提供咖啡全系列产品,可以满足咖啡爱好者的期望和所有要求。 我们提供你能找到的最优质的天然咖啡豆,烘焙咖啡,天然谷物混合咖啡和各种速溶型饮料;

此外,公司还可以为其它任何食品领域提供包装服务。我们具有最专业、最丰富的经验,有信心面对任何挑战。

"Your idea - Our production"是我们为个性化、定制生产咖啡的座右铭,我们可以根据您的要求提供从想法、重量到质量从低到高,从普通到优品的标签生产。我们所拥有全系列的生产设备,能够满足最苛刻客户的期望。



Coffee Promotion Sp. z o. o. is the company specialized in production of roasted coffee. The company specializes in production outsourcing for different labels representing both domestic and foreign distribution networks. Our staff - starting from the CEO, through process engineers and ending up with operators is well-trained and posseses high experience in coffee production. The factory has its own technological line that processes green coffee beans and the end product is either a ground coffee or roasted coffee beans. Due to deployment of different machines, we are able to produce many types of instant drinks.

Coffee Promotion Sp. z o. o. offers a full range of own products that meet all requirements and expectations of coffee lovers in the whole world. Within our product portfolio you will find natural ground coffee, roasted coffee beans, natural and cereal mixes and many instant-type drinks.

Moreover, the company offers services in the area of packaging of any food stuff. Extensive experience in the sector helps face any challenge.

Factory operates a number of machines with enable to meet the expectations of the most demanding customers.

Coffee Promotion Sp. z o.o. has a motto that has been applied to the production for other labels: "Your idea – our production". The company is able to adjust the products to all requirements, ideas, weight and quality from low to top.

COFFEE PROMOTION SP. Z O.O.









公司名称:

COFFEE PROMOTION SP. Z O.O.

地址: Mareza, Korzeniewska 19B St.

82-500 Kwidzyn, Poland

电话号码: +48 55 262 38 60

传真: +48 55 262 38 67

电子邮件: sekretariat@coffeepromotion.pl

公司网址: www.coffeepromotion.pl

Contact us:

Mareza,

Korzeniewska 19B St.

82-500 Kwidzyn,

Poland

Tel: +48 55 262 38 60

Fax: +48 55 262 38 67

www.coffeepromotion.pl

sekretariat@coffeepromotion.pl

P.H. Andrzej Czachorowski





P.H. Andrzej Czachorowski

公司1995年成立于波兰的格丹斯克市。公司业务除波兰境内以外也成功的出口到其他欧洲国家。公司拥有自己现代化的分拣中心和包装厂。主要业务是专业化的生产和销售生鲜鸡蛋及提供多种多样的蛋品包装服务。另外两个主要产品有:鸡蛋粉和经过巴氏消毒的鸡蛋块。公司从2009开始与其他欧洲国家进行大量的蛋类产品进出口,一度使czachorowski公司成为一个鸡蛋销售以及包装行业的领导者。

在2004波兰加入欧盟以后,公司取得了自己的"兽医证明"编号,并允许公开在欧洲其他市场对鸡蛋进行分拣、包装和标记。同年公司引入HACCP体系以保证食品的安全性。公司也取得了有机农业的认证。其他蛋类产品还有:谷仓鸡蛋、有机鸡蛋、农家土鸡蛋、净食鸡蛋、维生素E鸡蛋还有鹌鹑蛋和鸵鸟蛋等。

Czachorowski Company was founded in Gdansk, Poland in 1995. Company trades in Poland, but also in other european countries with success. In Gdansk, company has their own, modern sorting and packaging plant. Main specialization is the distribution of table eggs for consumption and sale of all types of egg packaging. Another two products put up for sale recently are: egg powder and pasteurized egg mass. Since 2009 company started to export and import products to / from all Europe. At this point Czachorowski Company is one of the leaders in egg and egg packaging trading industry. After Polish entry to the European Union in 2004, company received their own Veterynary Identyfication Number, allowing sorting,

their own Veterynary Identyfication Number, allowing sorting, packing and marking of eggs and also open possibility to be active on other european markets. In the same year the company introduced the HACCP system and guaranteeing the safety of food products distributed. The plant also has a Certificate of Organic Agriculture. Additional products introduced to a caged eggs: barn eggs, organic, free-range, kosher eggs, eggs enriched with vitamin E, as well as quail eggs and ostrich eggs.

P.H. Andrzej Czachorowski





公司名称:

P.H. Andrzej Czachorowski,

地址: Czaple 23, 80-298 Gdańsk, Poland

电话号码 +48 58 320 35 93 传真: +48 58 500 89 55

电子邮件: faktury@czachorowski.com 公司网址: www.czachorowski.com

Contact us:

P.H. Andrzej Czachorowski Czaple 23, 80-298 Gdańsk, Poland Tel. +48 58 320 35 93 Fax. +48 58 500 89 55 www.czachorowski.com faktury@czachorowski.com

Inwestpol-Consulting Sp. z o. o.







Inwestpol-Consulting于1992年开始了国际合作,我们是一家食品加工工业公司,主要以肉类加工为主。

我们为所有的中小型企业提供所需的技术和肉类加工机械。 我们的加工机械产品出品到世界各地,主要包括:俄罗斯、白俄罗 斯、乌克兰、哈萨克斯坦、墨西哥、智利、多米尼加共和国、中国、 日本、美国和欧洲其他联盟。

主要产品:

-换向齿轮 容量: 40-1500升 (分为常温和冷却两种系统)。

-喷射器 手动、半自动和舵机驱动三种。

-搅拌器 容量: 30-1000升 (分为桨叶轴和螺旋轴两种)。

-研磨机 分为自动和磨角模型

-熏烤炉

烟室

消毒室用的卫生和消毒设备,靴子清洗、消毒和烘干机等。 我们可以提供全系列配件:手推车、刀具、防护围裙,温度计,卡 夹,和食品添加剂等。 Inwestpol-Consulting begun its international activity in the year 1992. We operate in the sector of the food industry, with particular emphasis on meat processing.

We fully equip small and medium-sized companies with all the technological equipment necessary for the production of meat products.

Our machines works around the world e.g. in Russia, Belarus, Ukraine, Kazakhstan, Mexico, Chile, Dominican Republic, Japan, China and the European Union States.

Our production includes:

- · Tumblers with capacity from 40 l. to 1500 l. without or with cooling
- Injectors manual, semi-automatic and with servo drive
- Mixers with capacity form 30 l. to 1000 l. paddle or spiral shafts
- · Grinders automatic and angle model
- · Smoke chambers
- Hygiene and sanitary equipment hygiene stations, boots washers and dryers, sterilizers, etc.

We also offer a whole range of accessories like: trolleys, knives, protective aprons, thermometers, clips, food additives and many others.

Inwestpol-Consulting Sp. z o. o.









公司名称:

Inwestpol-Consulting Sp. z o.o.

地址: Asesora 72 St., 80-119 Gdańsk, Poland

电话号码: +48 58 303 18 80, 传真: +48 58 303 18 74

电子邮件: inwestpol@inwestpol.com 公司网址: www.inwestpol.com Contact us:

Inwestpol-Consulting Sp. z o.o.

Asesora 72 St., 80-119 Gdańsk,

Poland

Tel./fax.: +48 58 303 18 80,

+48 58 303 18 74

inwestpol@inwestpol.com www.inwestpol.com

关于KOMERS INTERNATIONAL综合介绍





关于KOMERS INTERNATIONAL综合介绍

KOMERS INTERNATIONAL成立于1990年。本公司自成立以来一直以家族企业动作,这种连续性的管理模式可以提供了一个持续的、稳定的发展战略,并有助于开发新的市场。公司总部位于风景如画、绿色生态的波兰沿岸。

主营业务

公司主要是生产酿酒伏特加酒和利口酒。

伏特加酒和利口酒传统的酿造工艺可以追溯到滨海省的十六世纪。其中"Goldwasser"品牌是公司的旗舰产品,该产品的灵感以十六世纪辛辣的草本"Golden Gdansk Vodka"酒的配方为基础,又增加了20种草本植物合剂炮制而成。其中38度的"Goldwasser"还隐藏了一个惊喜一"23克拉的小黄金片"。路易十四、法国国王、俄罗斯女皇和凯瑟大帝更是这种酒的狂热爱好者,另外,还在波兰的民族诗歌"Sir Thaddeus"中提到它。

公司使命

KOMERS INTERNATIONAL的使命是酿造出优质的伏特加酒和利口酒以满足酒品鉴赏家的要求,为了有效地实现这一目标公司不断监控整个酿造工艺,而且设计并制定了实现最高品质伏特加和利口酒的有效解决方案。

主要产品

公司在近25年的酒品销售市场中不断开发、引进新产品以满足更多消费者的需求,主要品牌有:

伏特加系列包括: Goldwasser, Miodowa, Pszeniczna, Pieprzowa,

"双白"伏特加

滨海省当地的伏特加-Gryf和Gbur.

公司关注波兰的传统文化,以及为了适应重大事件,公司还专门为迎合市场而设计、开发具有特色包装的限量版、旗舰产品。在2012 公司为迎合欧洲杯,特意将"Goldwasser"酒瓶设计成官方指定的欧洲杯"足球"的样子,另外,伏特加"GOAL"系列同时被推出。

Komers International has been in business since 1990. The company was founded and is still run as a family business. This continuity in the management provides a coherent and stable development strategy and helps to reach new markets. Komers Headquarters is located in the picturesque, ecologically clean area on the Polish coast.

AREAS OF ACTIVITY

The main activity of company is distillery of vodkas and liqueurs.

The roots of distillery of vodkas and liqueurs date back to the sixteenth century Pomeranian tradition of creating exquisite spirits and liquors. The flagship product of the Komers brand is Goldwasser. This inspired by the Golden Gdańsk Vodka spicy herbal liqueur is produced on the basis of sixteenth century recipe based on a mixture of 20 herbs. Strong, 38% alcohol also hides a surprise - tiny flakes of 23 carat gold. Among the enthusiasts of this liquor were Louis XIV, king of France, and the empress of Russia, Catherine the Great, moreover, the mention of it can be found in the Polish national poem "Sir Thaddeus".

MISSION

Komers International trade mission is to create and deliver highquality products that satisfy connoisseurs of good quality vodkas and liqueurs. To effectively pursue this goal Komers constantly monitors the alcohol manufacturing process, and also implements the effective solutions designed to achieve the highest quality spirits and liqueurs.

PRODUCTS

Komers International during the quarter-century presence in the market has introduced many products that consistently delight consumers. The leading products of the brand are:

- A line of vodkas and liqueurs "Ambrosia" [Goldwasser, Honey, Wheat, Pepper]
- "Double White" Vodka
- Pomeranian regional vodkas "Gryf" and "Gbur".

Concerned about the Polish tradition, as well as in order to emphasize the important events Komers also introduces the limited editions of products and distinctive packaging of its flagship products to the market. In 2012, Goldwasser liqueur could also be purchased in a package resembling a Tango ball - the official ball of Euro 2012, moreover, the vodka "GOAL" was introduced to the market.

关于KOMERS INTERNATIONAL综合介绍



公司名称:

KOMERS INTERNATIONAL FRANCISZEK MĄDRY 地址: Boczna 4 St., 83-010 Straszyn, Poland

电话号码: +48 58 682 88 20 传真: +48 58 682 88 20

电子邮件: komers@komers.com.pl 公司网址: www.komers.com.pl

Contact us: KOMERS INTERNATIONAL Boczna 4 St., 83-010 Straszyn Poland Tel./fax +48 58 682 88 20 komers@komers.com.pl